
 
 

 

Sessie 20 augustus 2015 
Raadsvoorstel 2015.0022273 
Fietsenstalling Burgemeester van Stamplein 
 
 
Voorzitter, 
 
Je hoeft in het centrum en met name op het Burgemeester van Stamplein maar even om je heen te 
kijken en je ziet vrij snel dat het fiets- en scooterparkeren chaotische vormen heeft aangenomen. Er 
is duidelijk behoefte aan een plek waar op een goede manier de fiets gestald kan worden. 
 
Een goede fietsenstalling in het centrum is bijna van levensbelang. De bewoners van het plein en de 
winkeliers klagen al lang over gestalde fietsen en scooters pal voor de deur. Op de vrijdag tijdens de 
markt is het helemaal een drama. Hulpdiensten kunnen er bijna niet meer door en handhaving heeft 
zijn handen dan letterlijk vol. 
 
Het initiatiefvoorstel van GroenLinks uit 2010 was toen al duidelijk en de stalling op het Marktplein, 
naast de V&D was een succes. 
 
Nu het gepresenteerde plan van het college. Participatie heeft nog niet plaatsgevonden. GroenLinks 
heeft een poging gedaan. De Fietsersbond heeft net zijn bedenkingen geuit en wil het liefst uitstel 
om verder onderzoek te kunnen doen. De Bewonersvereniging Toronto zien de automatische stalling 
niet zitten. Wereldhave, de eigenaar van het winkelcentrum legt het accent op de veiligheid en wil 
alle doorgangen vrij houden. De markt heeft zich ook uitgesproken tegen de komst van een stalling 
op “hun” plein. 
 
De automatische fietsenstalling in Nieuw Vennep heeft het niet gered. Waarom dan nu weer een 
poging? Een automatische stalling is erg geschikt voor standaard fietsen. Geen voordrager, geen 
fietstassen, geen rem- en versnellingskabels die in de kunnen weg zitten. Jammer want de 
Haarlemmermeerder heeft geen standaard fiets. 
 
GroenLinks vindt het menselijk contact belangrijk. Inwoners die ter plekke geholpen kunnen worden.  
Iemand die even helpt met het kind uit het kinderzitje halen. Geen “robot” die storingsgevoelig is en 
die maar 144 “perfecte” fietsen kan stallen. Zijn andere opties onderzocht? Terug naar de tekentafel 
en samen met professionals zoals Fietsersbond, Biesieklette en/of AMgroep iets goeds uitdenken. 
Net als CDA al noemde bijvoorbeeld een bewaakte plek met afdak en zonnepanelen voor het 
opladen van de electrische fiets. 
 


